
İhale Süreci / Sonucu  

Yapılan Açıklama Güncelleme mi ? Evet (Yes) 

Yapılan Açıklama Düzeltme mi ? Hayır (No) 

Konuya İlişkin Daha Önce Yapılan Açıklamanın Tarihi 07.10.2021 

Yapılan Açıklama Ertelenmiş Bir Açıklama mı? Hayır (No) 

Bildirim İçeriği

Ulusoy Un San. ve Tic. A.Ş. Duyurusu

Ulusoy Un San. ve Tic. A.Ş. Yatırımcı İlişkileri 

Tarih : 20.10.2021   

Kimden : Ulusoy Un San. ve Tic. A.Ş. Yatırımcı İlişkileri

   Tel: 0 (362) 260 50 10 Fax: 0(362) 266 90 94

e-posta : yatirimci@ulusoyun.com.tr
Konu : Söke Un A.Ş. olası satın alım işlemi için Rekabet Kurumu başvurusu ve finansman görüşmeleri 

Yukarıdaki açıklamalarımızın, Sermaye Piyasası Kurulu’nun yürürlükteki Özel Durumlar Tebliğinde yer alan esaslara uygun olduğunu, bu konuda/konularda 
tarafımıza ulaşan bilgileri tam olarak yansıttığını, bilgilerin defter, kayıt ve belgelerimize uygun olduğunu, konuyla ilgili bilgileri tam ve doğru olarak elde etmek için 
gerekli tüm çabaları gösterdiğimizi ve yapılan bu açıklamalardan sorumlu olduğumuzu beyan ederiz.

 Açıklamalar 

07.10.2021 tarihli KAP duyurumuzda belirtildiği üzere Mediterra Capital Partners ile Söke Un A.Ş paylarının şirketimizce satın 
alınmasına dair görüşmeler neticesinde, işlemin gerçekleşeceği fiyat 139.000.000 TL–160.000.000 TL aralığı olarak tespit 
edilmiş ve belirlenen bu fiyat aralığında kalmak kaydıyla, söz konusu satın alıma ilişkin ödeme, fiyat ve diğer koşulların kes-
inleştirilmesi amacıyla hisse alım satım sözleşmesi müzakerelerine başlanmasına karar verilmiş ve görüşmelerin 30.11.2021 
tarihine kadar sonuçlandırılmasının hedeflendiği açıklanmıştı.

Söz konusu olası satın alım işlemlerinin Rekabet Kurumu onayı için ilgili başvuru 20.10.2021 tarihinde gerçekleştirilmiştir.
Ayrıca; söz konusu olası satın alım işlemi gerçekleşirse kullanılmak üzere satın alım bedeli ve işletme sermayesi ihtiyacı için 
Hollanda Merkezli Kalkınma Bankası FMO ile 25.000.000 USD tutarlı yatırım kredisi için görüşmelere başlanmıştır. Bunun 
dışında da çeşitli finans kuruluşlarıyla söz konusu işlemin finansmanı konusunda görüşmeler yapılmaktadır.

Kamuoyunun bilgilerine sunarız.

Saygılarımızla


